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L'Alcalde Marcos Zaragoza anuncia que les obres deL'Alcalde Marcos Zaragoza anuncia que les obres de
construcció del nou col·legi públic Doctor Esquerdoconstrucció del nou col·legi públic Doctor Esquerdo
estaran finalitzades abans del 30 de novembreestaran finalitzades abans del 30 de novembre

L'Alcalde Marcos Zaragoza i la regidora d'Educació, Marisa Mingot,L'Alcalde Marcos Zaragoza i la regidora d'Educació, Marisa Mingot,
s'han reunit aquest matí amb els pares i mares de l'alumnat de 2 anyss'han reunit aquest matí amb els pares i mares de l'alumnat de 2 anys
per oferir-los les solucions davant del retard de la finalització de lesper oferir-los les solucions davant del retard de la finalització de les
obres de construcció del nou centre educatiu.obres de construcció del nou centre educatiu.

L'Alcalde Marcos Zaragoza ha anunciat que les obres de construccióL'Alcalde Marcos Zaragoza ha anunciat que les obres de construcció
del nou col·legi públic Doctor Esquerdo estaran finalitzades abans deldel nou col·legi públic Doctor Esquerdo estaran finalitzades abans del
30 de novembre. Zaragoza ha explicat, en roda de premsa, que30 de novembre. Zaragoza ha explicat, en roda de premsa, que
signarà el contracte de modificació de les obres del projecte designarà el contracte de modificació de les obres del projecte de
construcció del CEIP Doctor Álvaro Esquerdo, que realitza una UTE, laconstrucció del CEIP Doctor Álvaro Esquerdo, que realitza una UTE, la
setmana que ve amb un període d'execució de 3 mesos. D'aquestasetmana que ve amb un període d'execució de 3 mesos. D'aquesta
manera, Zaragoza confia que el nou centre educatiu puga començar amanera, Zaragoza confia que el nou centre educatiu puga començar a
funcionar al gener, a la tornada de les vacances de Nadal.funcionar al gener, a la tornada de les vacances de Nadal.

  

L'alcalde ha oferit una roda de premsa després de reunir-se, juntamentL'alcalde ha oferit una roda de premsa després de reunir-se, juntament
amb la regidora d'Educació, Marisa Mingot, i la directora del col·legi,amb la regidora d'Educació, Marisa Mingot, i la directora del col·legi,
amb els pares i mares de l'alumnat de 2 anys que s'havia matriculatamb els pares i mares de l'alumnat de 2 anys que s'havia matriculat
per iniciar el curs el proper mes.per iniciar el curs el proper mes.

A la roda de premsa, Zaragoza ha explicat que l'anterior equip deA la roda de premsa, Zaragoza ha explicat que l'anterior equip de
govern local va sol·licitar una modificació de les obres mentre la seuagovern local va sol·licitar una modificació de les obres mentre la seua
construcció ja estava en marxa, consistents a afegir aules per aconstrucció ja estava en marxa, consistents a afegir aules per a
l'alumnat de 2 anys i modificar una de les dues pistes esportives perl'alumnat de 2 anys i modificar una de les dues pistes esportives per
un àrea verda. Tot i això, aquest contracte de modificació de les obres,un àrea verda. Tot i això, aquest contracte de modificació de les obres,
proposat per l'anterior equip de govern local i amb un períodeproposat per l'anterior equip de govern local i amb un període
d'execució de 5 mesos, encara no està signat a data d'avui. En aquestd'execució de 5 mesos, encara no està signat a data d'avui. En aquest
sentit, l'Alcalde ha anunciat que ha acordat amb l'empresasentit, l'Alcalde ha anunciat que ha acordat amb l'empresa
constructora signar aquest contracte d'ampliació de les obres amb laconstructora signar aquest contracte d'ampliació de les obres amb la
variació que el període d'execució es redueixca de 5 a 3 mesos des delvariació que el període d'execució es redueixca de 5 a 3 mesos des del
moment de la signatura. Aquesta modificació del contracte suposa unamoment de la signatura. Aquesta modificació del contracte suposa una
despesa de 1.022.606'77 euros que assumirà l'Ajuntament, ja que aixídespesa de 1.022.606'77 euros que assumirà l'Ajuntament, ja que així
ho va acordar l'anterior equip de govern local. Davant la pregunta delsho va acordar l'anterior equip de govern local. Davant la pregunta dels
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periodistes de per què l'Ajuntament assumeix aquesta despesa,periodistes de per què l'Ajuntament assumeix aquesta despesa,
corresponent a la conselleria d'Educació, Zaragoza ha exposat que encorresponent a la conselleria d'Educació, Zaragoza ha exposat que en
desconeix el motiu. “No entenc per què l'anterior equip de govern vadesconeix el motiu. “No entenc per què l'anterior equip de govern va
decidir assumir aquesta despesa i no estic d'acord que hodecidir assumir aquesta despesa i no estic d'acord que ho
assumeixquen les arques municipals, ja que la construcció del col·legiassumeixquen les arques municipals, ja que la construcció del col·legi
públic és competència de la conselleria i suposa no poder destinarpúblic és competència de la conselleria i suposa no poder destinar
aquesta quantitat de diners a altres serveis per als vilers”, afegeixaquesta quantitat de diners a altres serveis per als vilers”, afegeix
Zaragoza.Zaragoza.

  

“Des que assumim el govern local, aquest és un dels assumptes en“Des que assumim el govern local, aquest és un dels assumptes en
què més ens hem centrat ja que es tracta d'un tema delicat que afectaquè més ens hem centrat ja que es tracta d'un tema delicat que afecta
17 famílies, per la manca d'aules per als fills de 2 anys, i els 45017 famílies, per la manca d'aules per als fills de 2 anys, i els 450
alumnes i 30 professors del centre a qui se'ls havia promès començaralumnes i 30 professors del centre a qui se'ls havia promès començar
el curs acadèmic al nou col·legi”, afirma l'Alcalde.el curs acadèmic al nou col·legi”, afirma l'Alcalde.

  

Per la seua banda, Mingot ha exposat als familiars les solucions viablesPer la seua banda, Mingot ha exposat als familiars les solucions viables
per als 17 xiquets de 2 anys matriculats al col·legi públic Doctorper als 17 xiquets de 2 anys matriculats al col·legi públic Doctor
Esquerdo. Les famílies poden triar entre tres opcions: traslladar-neEsquerdo. Les famílies poden triar entre tres opcions: traslladar-ne
l'expedient a qualsevol de la resta de centres educatius de la localitat,l'expedient a qualsevol de la resta de centres educatius de la localitat,
ja que tots disposen de places per a l'alumnat de 2 anys; matricular-losja que tots disposen de places per a l'alumnat de 2 anys; matricular-los
en un centre infantil privat, com és el cas del Trenet que compta amben un centre infantil privat, com és el cas del Trenet que compta amb
17 places disponibles; o esperar l'obertura del nou col·legi.17 places disponibles; o esperar l'obertura del nou col·legi.

La regidora també els ha explicat a les famílies que aquest tràmit deLa regidora també els ha explicat a les famílies que aquest tràmit de
sol·licitud de trasllat a cada centre educatiu l'han de fer de manerasol·licitud de trasllat a cada centre educatiu l'han de fer de manera
individual i el dia 7 de setembre, a la comissió d'escolarització ambindividual i el dia 7 de setembre, a la comissió d'escolarització amb
Inspecció, es confirmarà l'assignació de plaça de cada alumne a elInspecció, es confirmarà l'assignació de plaça de cada alumne a el
centre sol·licitat. Així mateix, explica que, en cas d'optar per accedir alcentre sol·licitat. Així mateix, explica que, en cas d'optar per accedir al
centre educatiu privat, les famílies també disposaran de l'abonamentcentre educatiu privat, les famílies també disposaran de l'abonament
escolar de manera excepcional, ja que el termini de sol·licitud ja estàescolar de manera excepcional, ja que el termini de sol·licitud ja està
tancat.tancat.

Mingot afegeix que "des de l´Ajuntament volem ajudar les famílies enMingot afegeix que "des de l´Ajuntament volem ajudar les famílies en
tot el possible i ens hem bolcat a oferir solucions a aquestatot el possible i ens hem bolcat a oferir solucions a aquesta
problemàtica generada, sense ser competència nostra, ja que noproblemàtica generada, sense ser competència nostra, ja que no
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entenc que la conselleria d´Educació haja obert el període deentenc que la conselleria d´Educació haja obert el període de
matriculació d´aquest alumnat mentre que les obres de construcció delmatriculació d´aquest alumnat mentre que les obres de construcció del
centre encara no estan recepcionades”.centre encara no estan recepcionades”.

  

A més, l'Alcalde ha explicat que, des del moment en què es reben lesA més, l'Alcalde ha explicat que, des del moment en què es reben les
obres de construcció, l'Ajuntament oferirà tots els mitjans disponiblesobres de construcció, l'Ajuntament oferirà tots els mitjans disponibles
per agilitzar el trasllat dels materials i tota mena de necessitats de lesper agilitzar el trasllat dels materials i tota mena de necessitats de les
actuals instal·lacions a les noves.actuals instal·lacions a les noves.

  

Tant l'alcalde Marcos Zaragoza com la regidora d'Educació, MarisaTant l'alcalde Marcos Zaragoza com la regidora d'Educació, Marisa
Mingot, han agraït la paciència de les famílies, del professorat i deMingot, han agraït la paciència de les famílies, del professorat i de
l'alumnat davant d'aquesta situació d'incertesa. "Des de l´Ajuntamentl'alumnat davant d'aquesta situació d'incertesa. "Des de l´Ajuntament
hem intentat agilitzar al màxim la situació des que assumim el govern,hem intentat agilitzar al màxim la situació des que assumim el govern,
tenint en compte que en aquests dos mesos també hi ha hagut canvistenint en compte que en aquests dos mesos també hi ha hagut canvis
en la direcció de la conselleria d´Educació".en la direcció de la conselleria d´Educació".

  

Les obres del nou col·legi van començar el juny del 2021 amb unLes obres del nou col·legi van començar el juny del 2021 amb un
pressupost inicial de 4.486.743,45 euros, sense impostos inclosos, ipressupost inicial de 4.486.743,45 euros, sense impostos inclosos, i
forma part del Pla Edificant de la Generalitat, amb què els ajuntamentsforma part del Pla Edificant de la Generalitat, amb què els ajuntaments
es fan càrrec de tots els tràmits i la execució de les obres que despréses fan càrrec de tots els tràmits i la execució de les obres que després
seran reintegrades econòmicament pel Consell. Tant la conselleriaseran reintegrades econòmicament pel Consell. Tant la conselleria
d'Educació com l'anterior regidor d'Educació van anunciar qued'Educació com l'anterior regidor d'Educació van anunciar que
l'alumnat estrenaria les instal·lacions a l'abril del 2023 i després,l'alumnat estrenaria les instal·lacions a l'abril del 2023 i després,
després de decidir ampliar el projecte, Educació va confirmar la datadesprés de decidir ampliar el projecte, Educació va confirmar la data
de setembre del 2023.de setembre del 2023.

  

El nou col·legi es dividirà en dos edificis, un destinat a Educació InfantilEl nou col·legi es dividirà en dos edificis, un destinat a Educació Infantil
i un edifici principal per a Primària que també allotjarà el gimnàs,i un edifici principal per a Primària que també allotjarà el gimnàs,
administració i serveis generals. A la part exterior, s'havien plantejatadministració i serveis generals. A la part exterior, s'havien plantejat
dues pistes esportives de formigó, però una de les pistes albergarà undues pistes esportives de formigó, però una de les pistes albergarà un
espai enjardinat.espai enjardinat.
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